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Protokoll brottsförebyggande rådet 19 maj 

Närvarande: 
Annika Friberg, ordf Spånga-Tensta stadsdelsnämnd (M) 
Karin Ploen ledamot stadsdelsnämnden (FI) 
Victoria Callenmark, stadsdelsdirektör  
Jonas Eliasson, avdelningschef Kansli 
Abdi-Nur Isse, avdelningschef socialtjänst 
Helen Litzell, HR-chef 
Pernilla Takacs, samordnare brottsförebyggande- och trygghetsskapande 
Ylva Forslund, Einar Mattsson 
Caroline Söderberg – Eriksson, Fastpartner 
Sanna Berg, Fastighetsägarna i Järva 
Karl Johansson, Kista brandstation 
Bengt Tersler, Storstockholms brandskyddsförsvar 
Therese Skoglund Shekarabi, LPO Järva 
 
Tidpunkt: 
19 maj kl 9-11. 

Plats: 
Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning 

Mötets öppnande 
Annika öppnar dagens möte. 
 
Föregående protokoll 
Inga kommentarer.  
 
Lägesrunda 
Fastighetsägare i Järva – lagt mycket tid på att trygghetsbesiktiga 
sina medlemmars fastigheter och nu är hela beståndet (förutom 2 
fastigheter) i Järva besiktigat. Under besiktningen gås skalskydd, 
belysning, gårdar och källare igenom.  
 
Föreningen ingår för närvarande i all pågående platssamverkan i 
Järva, samt arbetar mycket med skräp-frågan.  
 
Fastpartner – Caroline ersätter Igor i Brå-möten framöver, då hon 
ansvarar för Tensta. Har sett enstaka stölder i butikerna inne i 
centrumbyggnaden, men inget systematiskt. Finns några lediga 
lokaler och just nu pågår avtalsförhandling med två aktörer. 
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Förberedelse pågår för att asfaltera om inne i garaget, men då det är 
lågt i tak finns det försvårande omständigheter och de vanliga 
maskinerna kommer inte in.  
 
Kista brandstation – rapporterar en normal period. Brukar se en 
ökning av bränder denna tid på året, i samband med 
skolavslutningar. Till följd av lite regn är det för närvarande mycket 
torrt, vilket är en försvårande omständighet.  
 
Polis – den gatulagningsinsats som genomförts i Tensta avslutades i 
mars. Områdespolisen i Spånga har gått i pension. Den danske 
politikern Paludan besökte Järva i helgen, men det gick lugnt till 
och samverkan fungerade mycket bra mellan polis, civilsamhälle 
och stadsdelsförvaltningar.  
 
Einar Mattsson – Utifrån genomförda trygghetsbesiktningar (av 
Fastighetsägare i Järva) konstaterades behov av åtgärder rörande 
källarutrymmen och belysning. Därför pågår just nu renovering av 
källare samt belysningsprojekt på alla loftgångar (kommer ta ca 1-2 
år att färdigställa).  
 
Sex poliskameror kommer att sättas upp i Hjulsta centrum. 
 
Einar Mattsson arrangerar Hjulstadagen 26 maj, med fokus på 
avfallshantering.  
 
Stadsdelsförvaltningen: 

- förvaltningen kommer delta i årets Järvavecka 
- 900 ungdomar har erbjudits feriejobb 
- få flyktingar har kommit från Ukraina, men förvaltningen 

har säkerställt att det finns en god mottagningskapacitet 
- efter sommaren kommer medborgarkontoret att 

samlokaliseras med biblioteket på Tenstagången, i 
Livstyckets gamla lokaler 

- förvaltningen flyttar till nya lokaler i Tensta under oktober 
månad 

 
Stadsdelsnämnden – gemensam stark vilja över partigränserna att 
det ska bli bra i området.  

Dagens tema – samverkansöverenskommelse mellan 
stadsdelsförvaltningen och lokalpolisområde Järva 
Ansvariga avdelningschefer inom stadsdelsförvaltningen 
presenterar det pågående samverkansarbetet med polisen, utifrån de 
fyra lokalt prioriterade områdena:  

- Förhindra nyrekrytering till kriminalitet 
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- Erbjuda samordnat stöd till individer som är involverade i 
kriminella konflikter 

- Uppmärksamma och hantera otillåten påverkan 
- Samverka kring identifierade otrygga brottsutsatta platser 

 
Övrigt 
Tidigare under veckan deltog stadsdelsförvaltningen och polis på ett 
möte med ”Samverkan i Järva”, som finansieras av Gålöstiftelsen 
och som samlat föreningar från området. Nästa steg är att inkludera 
det lokala näringslivet.  
 
Karin har förslag på kommande tema; Det ständigt närvarande 
våldet i lokalsamhället - vilka långsiktiga konsekvenser ger det och 
hur kan vi arbeta kring detta?  

Nästkommande möte 
Nästa möte sker 22 september kl 9-11 i Spånga-Tensta 
stadsdelsförvaltning, Fagerstagatan 15. Tema för det mötet kommer 
vara: Kommunikation - kan vi kommunicera vårt 
brottsförebyggande- och trygghetsskapande arbete på ett bättre sätt? 
 
 
 
 
 
 

Annika Friberg
Ordförande i 
stadsdelsnämnden



Digitala signaturer
Detta dokument har signerats digitalt av följande personer

Namn Datum
Annika Christina,Friberg 2022-05-30


		2022-05-30T20:12:53+0200




